
Dubravko Besek je HDZ-ov kandidat za načelnika Općine Martijanec

17.4.2025.

Dubravko Besek, koji je dugi niz godina bio vijećnik, a jednom i predsjednik Općinskog 

vijeća Općine Martijanec, kandidat je Hrvatske demokratske zajednice za načelnika 

Općine Martijanec.

Besek je sumještanima poručio da se kao čovjek odrastao u njihovoj sredini i kao obrtnik u

Križovljanu više od 20 godina svakodnevno susreće s ljudima i osluškuje njihove 

probleme, želje i potrebe. 

- Kao mještanin naše općine svjestan sam područja na kojima svi zajedno moramo uložiti 

trud, kako bismo osigurali kvalitetniju i sigurniju sadašnjost i budućnost za sve dobne 

skupine našeg društva. Kao moguća stepenica prema ljepšoj i boljoj općini, odlučio sam 

se kandidirati za načelnika Općine Martijanec uz potporu županijske i državne vlasti – 

ističe Besek.

Dodaje da je kao vijećnik i predsjednik Vijeća stekao korisna znanja potrebna za kvalitetno

upravljanje Općinom. 



- Kroz svoje desetogodišnje iskustvo u političkom svijetu nailazio sam na brojne izazove u 

radu koji su me dodatno ojačali kao osobu koja može pružiti odgovarajuće smjernice za 

poboljšanje kvalitete života svih mještana. Smatram da u našoj općini ima mjesta za 

napredak u pogledu brige za mlade, ali i za stariju populaciju. Ponosan sam što je u našoj 

općini izgrađen dječji vrtić i dograđena osnovna škola koju naša djeca svakodnevno 

polaze, u čemu sam i sam sudjelovao s bivšim načelnikom u realizaciji projekta. U tom 

periodu izgradnje vrtića i dogradnje škole, prvi put od osnutka općine posjetio nas je 

predsjednik Vlade RH Andrej Plenković koji nam je dao punu podršku za sav naš rad i trud

za razvitak i boljitak općine. Sada je vrijeme da mlade i obrazovane ljude zadržimo u našoj

općini, kroz kvalitetno stambeno zbrinjavanje – kaže kandidat za načelnika.

Ističe i da stariji mještani zaslužuju dostojanstven život u starosti, stoga mu je želja da se 

izgradi funkcionalni objekt za starije i nemoćne. 

- Osim svega navedenog, ne smijemo zaboraviti prirodnu ljepotu u kojoj svakodnevno 

uživamo, zbog čega važnim smatram i formiranje turističke rute po vinogradskim 

obroncima naše općine, uz dovršavanje pješačko-biciklističke staze. Postoji još nekoliko 

tema o kojima je važno govoriti i područja u kojima postoji prostor za napredak, a sve to ću

vam i predstaviti kroz svoj program. Bit će mi čast ako mi pružite priliku te svojim glasom 

podržite viziju kvalitetnije i sretnije općine Martijanec za sve uzraste – poručio je Dubravko 

Besek.


